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Fysikteknologsektionen
Protokoll fört vid styretmöte

5 mars 2015

Tid: 12:00
Plats: Styretrummet

Närvarande

Ordförande Oscar ”Kalldal” Kalldal
Vice Ordförande Unni Engedahl

Kassör Joel ”Shiny” Strand
Sekreterare Frida ”$multron” Ulander

Ledamot Sabina ”Sabz” Söderstjerna
Ordförande DP Felix ”Fellkan” Eriksson
Ordförande F6 Emil ”Cremil” Ejbyfeldt

Ordförande SNF Jesper Johansson
Ordförande Foc Nermin ”Nero” Trnjanin

Ordförande FARM Nils ”Änziee” Carlsson

§1 Mötets
öppnande

Oscar öppnar mötet kl.12.00.

§2 Val av
justerare

Nermin Trjnanin väljs till justerare.

§3 Föregående
mötesprotokoll

Föregående mötesprotokoll föredrogs.

§4 Runda
bordet

• Kärnstyret:

– Kalldal har inte gjort så mycket.
– Unni har varit på skyddsrond1 och skickat ut enkät inför psykosociala

skyddsronden. På fredag ska de ställa in pingisbord i Skyddsrummet, så
Unni ska fixa ett lås till vår del av Skyddsrummet.

– Shiny har inte gjort så mycket.
– Frida har skrivit ut sektionsmötesprotokollet men inte så mycket mer.
– Sabz har hjälpt SNF och Ellinor med mastergrejen.

• FARM: har börjat planera Physics Graduate Day. Ska även skicka ut en enkät
men avvaktar lite.

• DP: har dragit igång aspningen.
1Allt var asbra.
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• Foc: har uppmärksammat Safe Sex. Det var lyckat2. Ett flipper är trasigt igen.
Pratat om att ha samarr med CFS.

• SNF: har satt upp aspaffischer, haft ohmsits och planerat inför masterarret
ikväll.

• F6: har också dragit igång sin aspning.

§5 F6 aspplagg F6 har köpt för dyra aspplagg (83 kr/person jämfört med ekonomiska policyn 70
kr/person). Vi har varit dåliga på att informera kommittéerna om den ekonomiska
policyn så den här gången ger vi ingen påföljd. Vi får förtydliga så att det inte händer
igen. Om det händer igen får de som gör utlägget/attesterar stå för det personligen.

Beslut: att inte ge F6 någon påföljd på grund av överträdelsen av de ekonomiska
riktlinjerna för inköp av aspplagg.

§6 Info
studentrösten

Studentrösten kommer att handla om studiemedel. Vi tänkte ha det på Cocktailpar-
tyt.

§7
Storteambuilding

En idé är att göra någonting utanför campus. Sabina kollar på grejer att göra någon
gång 14-17 maj. Tanken är en heldag.

§8 Val av
chefredaktör

Finform

Ankan söker Chefredaktör, men kunde inte komma idag.

Beslut: att välja Annika Johansson till Chefredaktör Finform.

Därmed avsäger hon sig sin post som redaktör.

§9 Mail/server Det nuvarande systemet funkar inte så bra (särskilt inte när det går sönder), och
mycket är hemmasnickrat av gamla Spidera. Ett alternativ skulle vara att hyra in
sig externt, skulle kosta cirka 2000 kr/år. Då skulle det t ex. vara lättare att fixa
egna mailadresser. Vi ska prata mer med Spidera för att höra vad de tycker. Hela
strukturen bygger på att det finns engagerade personer i Spidera.

§10 Kravprofil Alla kommittéer som har inval i LP4 ska göra/ha gjort kravprofiler med egenskaper
som är lämpliga för de olika posterna och kommittéerna. Just nu har Kärnstyret
en, och kommittéerna separat, men man skulle kunna ha en för hela Styret också.
Fördelen är att då blir det samma för ordförande i olika kommittéer, samt att man
kan få in vad Styret förväntar sig av en styrelseledamot (jämfört med vad föreningen
förväntar sig att en ordförande ska göra i Styret). Exempel: kunna tänka strategiskt,
intressera sig för andra delar av verksamheten, kunna se föreningen utifrån, förstå
innebörden av att sitta på dubbla stolar, kunna förmedla vad Styret arbetar med till
sin kommitté och vice versa (anpassa sin kommunikation), förstå ansvaret man har,
inse sina begränsningar.

2Hur de nu vet det.
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§11
Verksamhetsplan

Vi ska göra en preliminär verksamhetsplan. Man kan fundera på vilka frågor man
tycker att Styret ska jobba med nästa år.

§12 Övriga
frågor

• Aspaffischer: Vi måste göra aspaffischer. Kalldal vill sätta upp en "I want you
to aspa Styret". Shiny vill sätta upp bilder på cykelstyren. Änziee har en fin
bild när vi åker bil som vi kan använda.

§13 Mötets
avslutande

Mötet avslutades av Oscar kl. 13.05.

Veckans serie Från XKCD.
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